



# 亚洲龙舟联合会

ASIAN DRAGON BOAT FEDERATION

中国北京体育馆路九号 邮政编码:100763  
No.9 TIYUGUAN ROAD, BEIJING  
P.R.CHINA 100763

电话(TEL): 86-10-67128832  
传真(FAX): 86-10-67133577  
Email: adbfdragon@126.com

## 亚洲龙舟联合会第 13 届亚洲龙舟锦标赛

中国广东省佛山市顺德区

2018 年 11 月 13 日至 11 月 19 日

### 一号信息公告

致亚洲龙舟联合会会员和非会员国家和地区

经亚洲龙舟联合会批准,第 13 届亚洲龙舟锦标赛组委会诚邀亚洲地区龙舟队参加将于 2018 年 11 月 16 日(周五)至 18 日(周日)在中国广东省佛山市顺德区举行的本届亚锦赛。

### 日程

本日程为初步日程,用以协助运动队安排行程。

|                                  |                         |
|----------------------------------|-------------------------|
| 2018 年 11 月 13 日至 14 日,<br>周二-周三 | * 运动队抵达,报到,训练。          |
| 2018 年 11 月 15 日,周四              | * 运动队训练。<br>* 上午:领队技术会议 |
| 2018 年 11 月 16 日,周五              | * 开幕式、比赛日               |
| 2018 年 11 月 17 日,周六              | * 比赛日                   |
| 2018 年 11 月 18 日,周日              | * 比赛日<br>* 晚上:闭幕式       |
| 2018 年 11 月 19 日,周一              | * 运动队离会                 |

### 地点

本次比赛将在中国广东省佛山市举行,比赛场地设在佛山市顺德区顺凤山公园华桂湖。赛场距离广州白云国际机场大约 60 公里。11 月份佛山的气温大约在 15°C-23°C。

## 场地

比赛设施场地将执行国际龙舟联合会相关标准，水质达到国家3类以上标准，设6条赛道，长度分别为200米、500米、1000米，宽度为13.5米，深度为3.5米。

## 船只和器材

组委会将提供经由国际龙舟联合会认证的船只。参赛队伍可自带桨，但必须是符合国龙联标准的202A规格划桨。组委会还将提供部分国龙联标准202A划桨。

## 竞赛规程

本次亚锦赛由亚洲龙舟联合会指派的国际级竞赛裁判员，并执行最新版国际龙舟联合会竞赛规程。

## 签证

需要签证进入中国的参赛队伍应直接向组委会递交申请，以邮件的形式请求获得第13届亚洲锦标赛的邀请函，并附上已经被选入队伍的参赛者名单，其中包括参加本届亚锦赛的官员、教练、运动员、赞助商等，截止日期为2018年9月30日。具体细节见公告2。

## 项目设置

|               | 组别  | 竞赛项目    |         |          |
|---------------|-----|---------|---------|----------|
| 标准龙舟<br>(22人) | 公开组 | 200米直道赛 | 500米直道赛 | 1000米直道赛 |
|               | 女子组 | 200米直道赛 | 500米直道赛 | 1000米直道赛 |
|               | 混合组 | 200米直道赛 | 500米直道赛 | 1000米直道赛 |
| 小龙舟<br>(12人)  | 公开组 | 200米直道赛 | 500米直道赛 | 1000米直道赛 |
|               | 女子组 | 200米直道赛 | 500米直道赛 | 1000米直道赛 |
|               | 混合组 | 200米直道赛 | 500米直道赛 | 1000米直道赛 |

项目设置为初步设定，报名不足 3 支队伍将设为表演项目。

## 报名

报名工作将于公告 2 发布后开启，请有意参赛的国家队伍请将第 13 届亚锦赛工作联系人（见附件）盖章后扫描发至亚洲龙舟联合会秘书处邮箱：adbfdragon@126.com。最终报名日期不超过 2018 年 9 月 30 日。具体细节请见公告 2。

## 注册管理费

参赛者（含领队、教练、运动员、赞助商）每人将收取 15 美元的注册管理费，用于证件等制作，此项费用于现场报到时由组委会进行收取。

## 人员安全

所有参赛队员必须会游泳且具备游 200m 以上的能力。各领队应遵照执行，并确保游泳能力较弱者穿戴救生衣。竞赛过程中参赛者完全自担风险，且必须符合国际龙舟联合会竞赛规则中“参赛资格”的要求。

## 住宿

佛山市推荐酒店信息随后公布。各队需自行联系、订房，如未入住推荐酒店应及时与组委会联系。

## 餐饮

自行订购各队餐饮，随后也会为各队提供志愿者协助订购。

## 交通

组委会将提供队伍抵离时机场/高铁站与酒店的交通（各一次）。以及比赛期间酒店至场地的往返交通。

## 其他

详见 2 号信息公告。

## 联系方式

### 亚洲龙舟联合会

联系人：李汉杰、吕 冉

电话：+86-(0)10-67128832

邮箱：adbfdragon@126.com

### 中国龙舟协会

联系人：李汉杰、吕 冉

电话：+86-(0)10-67128832

邮箱：zglzxh@126.com

地址：中国北京市东城区体育馆路9号

### 组委会

联系人：谭 健

电话：+86-(0)757-22831993

邮箱：386143804@qq.com



附件：

## 亚洲龙舟联合会第 13 届亚洲龙舟锦标赛参赛意向书

国家/地区： \_\_\_\_\_

是否参赛： \_\_\_\_\_

初定参赛人数： \_\_\_\_\_

联系人： \_\_\_\_\_

联系电话： \_\_\_\_\_

联系邮箱： \_\_\_\_\_

微信号码： \_\_\_\_\_

协会名称： \_\_\_\_\_

主席或秘书长签字（盖章）： \_\_\_\_\_



# 亚洲龙舟联合会

ASIAN DRAGON BOAT FEDERATION

中国北京体育馆路九号 邮政编码:100763  
No.9 TIYUGUAN ROAD, BEIJING  
P.R.CHINA 100763

电话(TEL): 86-10-67128832  
传真(FAX): 86-10-67133577  
Email: adbfdragon@126.com

## 13<sup>rd</sup> Asian Dragon Boat Championships

Shunde District, Foshan City, Guangdong Province, China

November 13<sup>rd</sup> – 19<sup>th</sup>, 2018

### INFORMATION BULLETIN No.1

To: All Asian Dragon Boat Federation Members and non-Member Countries and Regions

The Organizing Committee of the 13<sup>rd</sup> Asian Dragon Boat Championships, sanctioned by the Asian Dragon Boat Federation (ADBF), cordially invites National / Regional Teams from Asia to participate in the championships, which will be held at the Shunde District, Foshan City, Guangdong Province, China from Friday November 16<sup>th</sup> to Sunday November 18<sup>th</sup>, 2018.

#### OUTLINE PROGRAM

The program is provisional and is to assist teams with their planning.

|  |   |
|--|---|
| Tuesday to Wednesday, November 13 <sup>rd</sup> to 14 <sup>th</sup> , 2018 | * Teams arrival, registration & training                    |
| Thursday, November 15 <sup>th</sup> , 2018                                 | * Training<br>* Team Managers Technical Meeting ( Morning ) |
| Friday, November 16 <sup>th</sup> , 2018                                   | * The Opening Ceremony<br>* Race day                        |
| Saturday, November 17 <sup>th</sup> , 2018                                 | * Race day  |
| Sunday, November 18 <sup>th</sup> , 2018                                   | * Race day<br>* The Closing Ceremony (evening)              |
| Monday, November 19 <sup>th</sup> , 2018                                   | * Teams departure   |

#### LOCATION

The 13<sup>rd</sup> Asian Dragon Boat Championships will be held in Foshan, Guangdong, China. Racing will take place on the Huagui Lake(华桂湖), Shunfengshan Park ( 顺风山公园 ), which located in Shunde District of Foshan city. It takes about 60km from Guangzhou Baiyun International Airport ( 广州白云国际机场 ) by car. The temperature in November is about 15°C-23°C.

## **REGATTA COURSE**

The regatta course and technical facilities will be to IDBF standards for the 13rd Asian Dragon Boat Championships. The number of racing lanes will be six over 200m, 500m and 1000m, with a width of 13.5m and a depth of 3.5m.

## **BOATS AND EQUIPMENT**

IDBF licensed boats will be provided by the Championship Organizers. Competing teams will be expected to bring their own paddles that conform to the IDBF Paddle Specification 202a. A limited number of IDBF Spec 202a paddles will be provided by the Organizing Committee.

## **COMPETITION FORMAT**

The Championships will be conducted according to the IDBF Competition Regulations and IDBF Rules of Racing by appointed IDBF International Race Officials assisted by ADBF.

## **VISAS**

Teams requiring visas to enter China should apply directly to the Organizing Committee no later than 30th SEP 2018 , email requesting a letter of invitation to the 13<sup>rd</sup> Asian Dragon Boat Championships and enclosing a list of those participants who have been selected for the Team, including any Officials, Coaches, Athletes, Supporters and so on who are attending the Championships. More details will be provided in Bulletin 2.

## **CLASSES AND DISTANCES**

| STANDARD<br>BOAT<br>(22Racers) | Racing Class | Competition event (Straight Lane Race) |       |       |
|--------------------------------|--------------|--|-------|-------|
|                                | OPEN         | 200m                                   | 500m  | 1000m |
| WOMEN                          | 200m         | 500m                                   | 1000m |       |
| MIXED                          | 200m         | 500m                                   | 1000m |       |
| SMALL<br>BOAT<br>(12Racers)    | OPEN         | 200m                                   | 500m  | 1000m |
|                                | WOMEN        | 200m                                   | 500m  | 1000m |
|                                | MIXED        | 200m                                   | 500m  | 1000m |

\*Standard Boat: Mixed crew will have minimum of 8 and maximum of 10 of either gender

\*Small Boat: Mixed crew will have minimum of 4 and maximum of 6 of either gender

\*The racing class is provisional and less than THREE will be held as Demonstration Races.

## **ENTRY**

The registration will be open after bulletin 2. At present, we are collecting the participation intention. Please send the form (attachment) to the ADBF email: [adbfdragon@126.com](mailto:adbfdragon@126.com) if you want to take part in the Championships. The final registration date is not more than 30th SEP, 2018. More details will be provided in Bulletin 2.

\*the form will be scan after signed or sealed.

## **REGISTRATION FEES**

The Registration Fee of USD 15.00 per participant person (Officials, Coaches, Athletes and

Supporters) for the entry certificate and so on. This fee shall be collected by the Organizing Committee at the time of registration in Foshan city.

### **PERSONAL SAFETY**

All crew members must be water confident and ideally be able to swim at least 200m. It is the Crew Manager's responsibility to ensure that this limitation is complied with, and to ensure that known weak swimmers wear personal flotation aids. Crews compete entirely at their own risk and must be 'Fit to Race', as defines in the IDBF Competition Regulations.

### **ACCOMODATION**

Information on all the types of accommodation available in Foshan city will be announced later. All teams need to contact and make room reservation by team leader. If your team not lives in the recommended hotel, please contact the Organizing Committee in time.

### **MEALS**

The team needs to order their own meals during the Championships, and the Organizing Committee will provide volunteers to help order.

### **TRANSFERS**

The Organizing Committee will provide the free transport between the Airport / High-Speed Rail Station and the accommodation when teams arrive and depart (one time pick up and one time drop off). As well as free transport between the accommodation and the race venue during the outline program.

### **OTHER**

More details will be provided in Bulletin 2.

### **CONTACTS**

ADBF&CDBA

Li Hanjie & Lyu Ran

+86-(0)10-67128832

adbfdragon@126.com & zglzxh@126.com

No.9 Tiyuguan Road, Dongcheng District, Beijing, China

Organizing Committee

Tan Jian

+86-(0)757-22831993

386143804@qq.com

Asian Dragon Boat Federation

2018.4.9





**Attachment**

Letter of intention

National / Regional: \_\_\_\_\_

Whether the entry: \_\_\_\_\_

Initial number of participants: \_\_\_\_\_

Contact person: \_\_\_\_\_

Telephone: \_\_\_\_\_

Email: \_\_\_\_\_

Wechat Number: \_\_\_\_\_

The name of association: \_\_\_\_\_

Signature of the chairman or the secretary-general (seal):

\_\_\_\_\_